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“Zakaj Bog ne ubije
hudiča?”

Prelat Opus Dei se je 31. avgusta
v Kölnu srečal 1.200 ljudmi iz
Nemčije, Belgije in Nizozemske.
Med srečanjem je osemletni
deček zastavil presenetljivo
vprašanje.

27. Okt. 2013

Škof Javier Echevarría je vse na tem
srečanju prosil, naj molijo za papeža
Frančiška in izrazil hvaležnost za
služenje, s katerim se je Benedikt XVI.
posvetil Cerkvi. Poudaril je še to, da
moramo vsi “iti ven v svet in govoriti



o Bogu”. Neki osemletni deček je
vztrajno dvigoval roko, dokler končno
ni prišel do besede in zastavil zelo
izvirno vprašanje.

“Zakaj Bog ne ubije hudiča?”

“Pustil ga je živeti, da bi se ti in jaz
borila — ti in jaz, kajne? —, da bi se
borila proti napadom hudiča, ki
noče, da bi mi, moški in ženske,
dosegli delež večne sreče.

Čeprav verjetno še ne razumeš
popolnoma, kaj to pomeni, je Bog
ustvaril svet in ustvaril je nas ter
nam podelil izreden dar, dar
svobode, ki ga lahko uporabljamo za
dobro ali za zlo.

Hudič ga je uporabil in ga bo vedno
uporabljal za zlo, dokler ne nastopi
dokončna Kristusova zmaga. Hudiču
moramo reči: Pojdi ven! Ne dovoli,
da vstopi v tvoje življenje.



In môli, môli za vse otroke v Nemčiji
in po vsem svetu, da bi se dobro
naučili svoje vere, da bi se naučili
katekizma Cerkve in tega, kar pravi
evangelij.

Videl boš, kako bo naš Gospod, ki ti je
dal svobodo, da bi se odločil vreči
hudiča ven iz tvojega življenja,
dosegel, da boš vsak dan bolj srečen.

Bog te blagoslovi.

Si razumel?”
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